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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Finančnej komisie pri Mestskom zastupiteľstve mesta Spišská Nová Ves 

zo dňa 8. novembra 2023 
 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
Program:   

1. Úvod. 
2. Návrh rozpočtu na roky 2024 až 2026. 
3. Rôzne. 
4. Záver. 

 
1. Úvod – dňa 8. 11. 2023 sa konalo zasadnutie finančnej komisie, ktorej sa zúčastnil  
primátor mesta, zástupca primátora a prednosta MsÚ. Prítomných privítal predseda fin. komisie. 
2. Návrh rozpočtu mesta – na zasadnutí boli prejednávané návrhy rozpočtu týchto oddelení : 
Kancelária primátora 
Oddelenie správy majetku 
Právne oddelenie 
Oddelenie školstva 
Oddelenie sociálnych vecí 
Oddelenie vnútornej správy 
 
Vedúci oddelení prezentovali svoje návrhy, požiadavky na rozpočet a zdôvodňovali ich výšku. 
K rozpočtu KP: 
Mgr. Rastislav Javorský: sa opýtal, prečo je mesto v dvoch podobných združeniach, v ÚMS aj 
v ZMOS. Zároveň sa opýtal prečo ide mesto investovať do nákupu servera na terestriálne 
vysielanie TV Reduta. 
Ing. Pavol Bečarik: odpovedal, že informácie, ktoré získavame z oboch združení sú pre mesto 
dôležité a od 1.1.2024 budeme môcť byť aj tak len v jednom združení. K TV Reduta podá 
vysvetlenie riaditeľ BIC, s. r. o., doplní komentár k návrhu rozpočtu. 
Mgr. Rastislav Javorský: požiadal o zaslanie nového rozpočtu k TV Reduta členom fin. komisie. 
Upozornil, že ak chceme opraviť budovu na Zimnej ul.48, Nadácia SPP poskytuje do 200 tis. eur 
na opravu národných kultúrnych pamiatok, treba žiadať. 
K rozpočtu odd. správy majetku: 
Mgr. Rastislav Javorský: sa opýtal, čo je v položke prenájom budov, priestorov. 
Vedúci oddelenia: v uvedenej položke sú prenajaté pozemky alebo časti pozemkov napr. pred 
Multicentrom, pod MK aj pred/pod inými stavbami a budovami. Najvyššia čiastka sa platí Slov. 
vodohospodárskemu podniku, š.p. za nájom pozemku – vodná plocha výlučne za účelom 
dopravného prepojenia Starosaská ul. s okružnou križovatkou OC Neo zóna. Mesto platí nájom aj 
za pozemky vo vlastníctve ŽSR. 
K rozpočtu právneho oddelenia: 
Vedúca oddelenia podrobne informovala o súdnych sporoch, ktoré prebiehajú a ešte v tomto roku 
nebudú ukončené.   Z toho dôvodu má v rozpočte položku na náhrady škody a výdavky súvisiace 
s právnym zastúpením. 
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K rozpočtu odd. sociálnych vecí: 
Vedúca oddelenia informovala o návrhu rozpočtu na soc. služby. Rozpočet je na výdavky, ktoré 
súvisia s prevádzkou vrátnice v DOS Levočská ul., klubov dôchodcov, Domu humanity na 
Tehelnej ul.. Taktiež má položku na transfery na opatrovateľskú službu, ktorú poskytuje Sp. kat. 
charita a Arella, s. r.o. a na príspevky pre zariadenia v iných mestách a obciach, v ktorých sú 
umiestnení naši občania a ktoré požiadajú o príspevok. Taktiež musí mať pripravený rozpočet na 
pohreby bezdomovcov. Do kompetencie tohto oddelenia patrí aj prevádzka Komunitného centra 
(projekt) a Terénnej soc. služby (projekt). 
K rozpočtu odd. vnútornej správy: 
Vedúci oddelenia predstavil rozpočet potrebný na chod úradu, na správu bytov a správu súvisiacu 
s prenajatými priestormi. Do gescie tohto oddelenia patrí aj správa podnikateľského inkubátora na 
Tehelnej ul., priemyselného parku, Multicentra. Rozpočet na informačné technológie,  správu 
a servis počítačovej siete, komunikačnú infraštruktúru si bude vyžadovať viac fin. prostriedkov.  
K rozpočtu oddelenia školstva: 
Ing. Dana Mrnková: informovala prítomných o výške rozpočtov základných škôl a školských 
zariadení. Vyššie výdavky budú v roku 2024 hlavne z dôvodu nárastu miezd a odvodov (v roku 
2023 bola 2 x valorizácia) a tiež z dôvodu vysokých cien energií, tovarov a služieb. V gescii 
oddelenia školstva je aj školský úrad. V roku 2024 sa obvod rozšíri o Sp. Vlachy, predpoklad je, 
že sa zvýši dotácia zo ŠR na tento prenesený výkon. Ak by sa prehodnotili príspevky na deti nad 
15 rokov veku v CVČ iných zriaďovateľov, bol by priestor na šetrenie.  
Mgr. Rastislav Javorský: je potrebné hľadať riešenia ako znížiť doplatok mesta pre školstvo, 
hlavne MŠ. Suma 2 mil. eur je veľmi vysoký doplatok. Prehodnotiť prázdninový režim v MŠ, 
hľadať úspory možno aj vo výmene spotrebičov, využívať projekty, fotovoltaiku a pod. 
Predseda fin. komisie položil každému vedúcemu zamestnancovi otázku, kde vidí rezervy na 
svojom oddelení, aké sú možnosti úspor, príp. aké opatrenia by zaviedol, aby sa zvýšili príjmy do 
rozpočtu mesta, a to nielen vo vzťahu k rozpočtu 2024, ale aj do budúcna. 
 
3. Rôzne – členovia komisie sa dohodli, že v prejednávaní návrhov rozpočtu na rok 2024 a na 
budúce dva roky sa bude pokračovať 13. 11. 2023 (pondelok) o 13.00 hod., a to rozpočtom 
domova dôchodcov a príspevkových organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. 
 
4. Záver – predseda finančnej komisie poďakoval všetkým prítomným za účasť. 
 
 
 
 
Zapísala: Ing. Iveta Topoliová, gestor 
   

 

 

 

 

 

        Mgr. Rastislav Javorský 
                 predseda finančnej komisie 


